

Title (en)

Infusion bag, in particular for the preparation of tea

Title (de)

Aufgussbeutel, insbesondere zur Bereitung von Tee

Title (fr)

Sachet d'infusion, notamment pour la préparation de thé

Publication

EP 0965537 A1 19991222 (DE)

Application

EP 98106679 A 19980411

Priority

EP 98106679 A 19980411

Abstract (en)

The teabag has at least one chamber (2, 3) consisting of filter material and containing a quantity of tea, which is closed at the head end. A thread (8) with a label (9) is attached to it. The chambers are closed at the head end of the teabag by a sheet (7) of heat-sealing filter paper. In the case of a double bag, the two chambers are connected by a cross-fold at the bottom (4) and the head ends are jointly closed by the filter sheet.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Aufgußbeutel (1), insbesondere zur Bereitung von Tee, mit mindestens einer aus einem Filtermaterial bestehenden, ein Substanzquantum enthaltenden Kammer (2, 3), die an ihrem Kopfende verschlossen ist, an dem ein zur Handhabe und/oder Information dienender Faden (8) mit Etikett (9) befestigt ist, wobei zur Schaffung eines einfach zu fertigenden, sicheren, zuverlässigen und hinsichtlich geschmacksverändernder bzw. -beeinflussender Wirkungen neutralen Kopfverschlusses des Aufgußbeutels (1) die Kammer (2, 3) am Kopfende des Aufgußbeutels (1) mit einem Blatt (7) aus heißsiegelfähigem Filterpapier verschlossen ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 81/00

IPC 8 full level

B65D 81/00 (2006.01); **B65D 85/808** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 85/808 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0458215 A1 19911127 - BURGOPACK STAMPA TRASFORMAZIONE IMBALLAGGI SPA [IT]
- [Y] GB 1157513 A 19690709 - RAMBOLD ADOLF [DE]
- [A] DE 29613448 U1 19960919 - TEEPACK SPEZIALMASCHINEN [DE]
- [A] US 4828851 A 19890509 - ROMAGNOLI ANDREA [IT]

Cited by

WO2009117897A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES FR GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0965537 A1 19991222; EP 0965537 B1 20031008; AT E251580 T1 20031015; DE 59809869 D1 20031113

DOCDB simple family (application)

EP 98106679 A 19980411; AT 98106679 T 19980411; DE 59809869 T 19980411